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Geachte lezer, 

De fractie heeft een ongewoon drukke maand achter de rug, maar gelukkig is inmiddels het 
zomerreces begonnen en kunnen wij even uitrusten en onszelf opnieuw opladen voor de periode na 
het reces. 

Het zal menigeen niet zijn ontgaan, dat er door de Gemeenteraad in de laatste ‘gewone’ 
raadsvergadering voor het zomerreces een besluit is genomen over het proces van realisatie en 
exploitatie van de geplande multifunctionele accommodatie te Bennebroek. In deze editie van 
‘Nieuws uit de fractie’ leest u onder meer waarom de fractie uiteindelijk, met pijn in het hart, heeft 
ingestemd heeft met het staken van dit proces. Verder wordt er aandacht besteed aan de plannen 
voor de bouw van 37 seniorenwoningen in Vogelenzang, en aan de kunststofinzameling, die naar 
verwachting in oktober start. Tenslotte hebben we op 25 en 26 juni afscheid genomen van Mea van 
Ravesteyn-Kramer, die gedurende zeven maanden burgemeester van Bloemendaal is geweest. Op 30 
juni, tijdens een bijzondere raadsvergadering, hebben we Ruud Nederveen mogen verwelkomen als 
de nieuwe burgemeester van Bloemendaal en hem vervolgens kunnen feliciteren met zijn beëdiging 
tot burgemeester van onze gemeente.

Mede namens de andere fractieleden wens ik u veel leesplezier.

Michael Schnackers

Economische crisis noopt tot bezuinigingen   

Donderdag 25 juni jl. vond de laatste ‘gewone’ raadsvergadering voor het zomerreces plaats. In 
aanloop naar die vergadering is er hard gewerkt. De vergadering was belangrijk, onder meer in 
verband met het “raadsvoorstel” betreffende de geplande multifunctionele accommodatie (MFA) te 
Bennebroek. Maar daarover elders meer in deze editie. De vergadering was ook van belang 
vanwege de vele financiële besluiten die moesten worden genomen. In de raadsvergadering is 
over de jaarverslagen/-rekeningen 2008 van Bloemendaal en Bennebroek, het collegeprogram 
2009-2014 en de Kadernota 2010 gesproken.

Kort voor de raadsvergadering bleek dat de financiële positie van de gemeente nog minder 
rooskleurig is dan we al, rekening houdend met de economische crisis, hadden verwacht. De 
landelijke overheid kort fiks op haar bijdragen aan de gemeenten. Het programma van ons nieuwe 
college - de plannen van het nieuwe college voor de nabije toekomst - werd aan de raad 
aangeboden en tegelijkertijd kwamen de financiële beperkingen aan het licht. 

De coalitie heeft daarom gezamenlijk een motie opgesteld, waarmee in de komende periode 
bezuinigingen kunnen worden gerealiseerd zonder direct de kwaliteit van de dienstverlening in 
onze gemeente aan te tasten of de lasten voor onze burgers onevenredig te verzwaren. 
Voorgesteld is bijvoorbeeld om de aanleg van een rotonde aan de Duinlustweg vooralsnog te 
schrappen.

NIEUWS UIT DE FRACTIE
‘Tweemaandelijkse nieuwsbrief’ van de CDA-

fractie te Bloemendaal

Jaargang 6, editie 3 (juli 2009)



Voor wat betreft de lokale lasten is voorgesteld om bij het bepalen van de stijging van de heffingen 
vast te houden aan de koppeling daarvan aan de loon- en prijsontwikkelingen van dit moment: 1,5 
%. Deze motie werd uiteindelijk breed gedragen door de raad en is aangenomen. 

Uiteindelijk werd in deze raadsvergadering een inspirerend collegeprogramma vastgesteld waarbij 
de raad dus wel de nodige financiële kanttekeningen heeft gezet. 

Tot slot wens ik alle leden van het CDA een fijne zomer(vakantie) toe Ik hoop u in de loop van de 
maand augustus weer in goede gezondheid te mogen begroeten.

Anne-Marie Soeteman-Wolf

Voorlopig geen MFA in Bennebroek; Fractie   
stemt in met voorstel van college                            

Donderdag 25 juni jl. heeft de CDA-fractie met pijn hart in het hart ingestemd met het voorstel van 
het college om het proces van realisatie en exploitatie van de geplande multifunctionele 
accommodatie (MFA) te staken. Dit, omdat uit recent onderzoek is gebleken dat realisatie en 
exploitatie daarvan niet mogelijk is binnen de eerder gestelde financiële kaders. 

‘Pijnlijk, maar onvermijdelijk’
Tijdens de raadsvergadering heeft de fractie bij monde van ondergetekende toegelicht hoe zij tot 
haar besluit is gekomen. De keuze was en is pijnlijk, maar in onze ogen ook onvermijdelijk. 

Ons hart heeft weliswaar vanaf het begin “Ja” gezegd tegen de realisatie en exploitatie van een 
MFA in Bennebroek. Echter, naar aanleiding van recent onderzoek naar de kosten daarvan riep 
het hoofd voortdurend: Is dit gat tussen de oorspronkelijk geraamde ontwikkelingskosten en de 
recent geprognosticeerde kosten met betrekking tot de realisatie en exploitatie van de 
multifunctionele accommodatie nog wel (financieel) verantwoord te dichten? Kunnen en mogen we 
daartoe het eerder vastgestelde financieel kader verruimen, gelet op het weinig rooskleurige 
financieel meerjarenperspectief voor onze gemeente? 
 
Enerzijds zijn wij, de CDA-fractie, overtuigd van de maatschappelijke meerwaarde van een echt 
multifunctionele accommodatie, en dus een groot voorstander van de realisatie van een MFA in 
Bennebroek. Wij erkennen de meerwaarde daarvan voor de leefbaarheid en vitaliteit en de 
vitalisering van Bennebroek. Daarover geen misverstanden. Anderzijds vinden wij ook dat de 
realisatie en exploitatie ervan wel financieel verantwoord moet zijn, en de vraag is of dat gelet op 
de meer recent geprognosticeerde kosten met betrekking tot de voorgestelde MFA en de 
monumentale status van de Sint Franciscusschool en de gymzaal thans nog wel kan. 

De fractie is tot de conclusie gekomen dat het op dit moment helaas onverantwoord is om door te 
gaan met het proces van realisatie en exploitatie van de MFA. Onze zoektocht naar mogelijke 
extra financieringsbronnen heeft te weinig concreets en substantieels opgeleverd om het proces 
voort te (laten) zetten.

Obstakels
Een samenloop van omstandigheden en combinatie van factoren heeft het vinden van een reële 
oplossing zodanig bemoeilijkt, dat we uiteindelijk niet anders konden dan met lede ogen 
instemmen met het collegevoorstel. We zullen de factoren en omstandigheden even kort 
benoemen:



1. het enorme gat tussen de oorspronkelijk geraamde ontwikkelingskosten (4,1 miljoen euro) en 
de recent geprognosticeerde kosten (6,2 dan wel 6,3 miljoen euro), een gat van ruim 2 miljoen 
euro, dat naar verwachting slechts voor - in het beste geval - de helft kon worden gedicht met 
subsidies. Daardoor zou een gat van tenminste 1 miljoen euro resteren, waarvoor dan extra 
financiële middelen gevonden zouden moeten worden. Deze extra financiële middelen lieten 
zich lastig vinden. Onze fractie heeft nog wel even gedacht aan benutting van geld uit het 
monumentenbudget, mede gelet op de monumentale status die aan de Sint Franciscusschool 
en gymzaal zijn toegekend, maar bij nader inzien bleek dit toch onvoldoende soelaas te bieden. 

2. de toekenning van de monumentale status aan de school en gymzaal bleek, hoe goed bedoeld 
ook, bij nader inzien toch een fors obstakel te hebben veroorzaakt. Het onlangs geconstateerde 
financiële gat is voor een belangrijk deel te wijten aan de monumentale status van de school en 
gymzaal. De monumentale status is een kostenverhogende factor gebleken. Het is achter 
gezien te betreuren, dat bij het toekennen van de monumentale status aan school en gymzaal 
niet de financiële consequenties daarvan zijn betrokken. 

3. de zoektocht werd extra bemoeilijkt door het gegeven dat, anders dan in voorgaande jaren, 
thans - en ook de komende jaren – nog scherper op de financiën gelet moet worden, vanwege 
met name: 

 - de economische crisis, 
 - de extra kortingen op geld voor de Gemeente uit het Gemeentefonds,  
 - de noodzakelijk geachte bezuinigingen op uitgaven van de Gemeente om toch een 
  belangrijk deel van de ambities van college en coalitie, zoals verwoord in        
  coalitieakkoord en collegeprogram te kunnen verwezenlijken, en 
    -       de financiële risico’s verbonden aan de “grondposities” van de Gemeente (Denk            
  hierbij met name aan ontwikkeling voormalig Marinehospitaalterrein,       
  Haringbuysterrein, Brouwerskolkgebied, om een paar voorbeelden te noemen)

4. de ‘tijdsklem’: de tijdsdruk waaronder besluitvorming door college en raad moest
 plaatsvinden in verband met het aflopen van de samenwerkingsovereenkomst tussen 
    Gemeente en participanten in de MFA. Er diende vóór 1 juli een besluit door college en Raad te
    worden genomen, omdat bij het uitblijven van een besluit alle participanten per 1 juli sowieso 
 weer vrij zouden zijn om vervolgens naar eigen bevind van zaken te handelen, omdat ze niet 
 meer gebonden waren aan de samenwerkingsovereenkomst.   
 
Achteraf beschouwd kun je ook zeggen dat het noemen van een “definitief” bedrag (4,1 miljoen 
euro) met betrekking tot de ontwikkeling van de MFA in het coalitieakkoord misschien niet handig 
is geweest, maar vrijwel iedereen leefde tot een paar maanden geleden in de veronderstelling dat 
realisatie van de MFA voor dat bedrag moest kunnen.

Hoe nu verder?
Ter raadsvergadering is door de CDA-fractie aangegeven dat ze begrip heeft voor bestuur en 
directie van de Sint Franciscusschool, dat zij niet langer kunnen en willen wachten met 
(gedeeltelijke?) nieuwbouw van en voor de school, maar tegelijkertijd was en is de fractie van 
mening dat de school ook dusdanig baat heeft bij een multifunctionele accommodatie, dat ook 
bestuur en directie bereid zouden moeten zijn opnieuw mee te denken over hoe je toch nog een 
MFA kunt realiseren, ruimtetechnisch, organisatorisch en financieel. En dit geldt wat de CDA-
fractie betreft eigenlijk voor alle participanten, met name ook Meerleven, dat ook gaat bouwen. 
 
Indien alle participanten zoveel waarde hechten aan de MFA, als ze hebben uitgesproken tijdens 
de laatste vergadering van de raadscommissie Samenleving, dan moeten deze participanten toch 
ook weer bereid kunnen worden gevonden om met elkaar en college en wellicht ook nog andere, 
potentiële participanten om de tafel en in gesprek te gaan?

(zie voor vervolg volgende pagina) 



Het zou in ieder geval een duidelijk teken - een herhaalde bevestiging - zijn, dat alle participanten 
overtuigd zijn van de meerwaarde van een multifunctionele accommodatie en alles op alles willen 
zetten om een MFA te realiseren, ook nu de omstandigheden fors anders zijn dan een half jaar 
geleden gedacht. De CDA-fractie zou dat in ieder geval zeer toejuichen. En wat ons betreft vervult 
het college daarbij wederom een belangrijke rol. 

Opdrachten voor college
We hebben het als CDA-fractie ontzettend jammer gevonden dat er door het college in het aan de 
raad voorgelegde “raadsvoorstel” geen mogelijke oplossingen ter dichting van het gat zijn 
gepresenteerd. Mede daarom zijn we als CDA-fractie toch zelf op zoek gegaan naar alternatieve 
oplossingen. Echter, onze zoektocht heeft helaas onvoldoende opgeleverd. Wij betreuren dat zeer. 
Bijkomende complicerende factor was de enorme tijdsdruk waaronder het zoeken naar een uitweg 
uit het dilemma moest plaatsvinden. Tot en met de laatste dag is er gezocht naar een 
verantwoorde oplossing. 

Uiteindelijk hebben de coalitiefracties samen twee moties ingediend, die allebei zijn aangenomen. 
Om de pijn te verzachten en in de hoop toch nog een minder grootse MFA op dezelfde dan wel 
een andere centrale en makkelijk toegankelijk plek te kunnen realiseren, hebben VVD, CDA en 
D66 de volgende motie ingediend: 

De raad der gemeente Bloemendaal, in vergadering bijeen op 25 juni 2009,

kennis genomen hebbend van het voorstel van Burgemeester en Wethouders dd. 7 mei 
2009, registratienummer 2009011431, strekkende tot het beëindigen van het proces van 

realisatie en exploitatie van de multifunctionele accommodatie (mfa) te Bennebroek, 

omdat de mfa niet binnen de gestelde financiële kaders kan worden gerealiseerd;

stemt in met het staken van het proces ter voorbereiding van een MFA, zoals nu voorligt;

draagt het College tegelijkertijd op om op andere wijzen te streven naar het realiseren 

van de functies in Bennebroek, die met de MFA beoogd werden;

draagt het College op om in september 2009 te rapporteren over de mogelijkheid een 

nieuwe Franciscusschool te realiseren waarin eventueel het oude monumentale deel, in 

aangepaste vorm, is opgenomen. Doel is om zo snel mogelijk de school te realiseren;

draagt het College op om met het Schoolbestuur en Meerleven is gesprek te blijven om 

zodanig die functies te realiseren dat uitbreiding met gemeenschappelijke 

voorzieningen mogelijk blijft;

draagt het College op in september 2009 te rapporteren over de mogelijkheden die op 

de locatie “raadhuis Bennebroek” bestaan om bij te dragen aan het realiseren van de 

functies die met de MFA beoogd werden.

en gaat over tot de orde van de dag.

Nadat uit de reactie van wethouder Bruggeman op de motie was gebleken dat het voor hem 
onmogelijk was om al in september verslag uit te brengen over de te onderzoeken mogelijkheden, 
maar hij zich wel bereid verklaarde om te zijner tijd een stand van zaken te presenteren, namen de 
indieners van de motie weliswaar genoegen met deze toezegging, maar de CDA-fractie zal 
nadrukkelijk de vinger aan de pols houden en zal regelmatig navraag doen over de voortgang op 
dit dossier. 

(Zie voor vervolg volgende pagina)



Wij zullen ons sterk blijven maken voor behoud van de huidige maatschappelijke functies in 
Bennebroek en voor een verantwoorde, efficiënte en laagdrempelige bundeling van zoveel 
mogelijk maatschappelijke functies, en bij voorkeur, indien verantwoord mogelijk, onder één dak 
en op één locatie. Dat was, is en blijft ons streven, ook nu de ontwikkeling van de geplande MFA is 
stopgezet. 

De tweede motie, die de coalitie heeft ingediend, heeft betrekking op de gymzaal:

De raad der gemeente Bloemendaal, in vergadering bijeen op 25 juni 2009,

overwegende dat de Franciscusschool te Bennebroek is aangewezen als gemeentelijk 

monument binnen het zogenaamde “Katholiek Ensemble”;

dat de gym(nastiek)zaal van deze school is aangewezen als liggend binnen het 
ensemble;

overwegende dat de hieruit voortvloeiende bijzondere status van de gymzaal niet 
strookt met het maatschappelijk belang dat gemoeid is met de ontwikkeling of 
renovatie van het gebied rond de gymzaal;

draagt het college op om de noodzakelijke stappen te ondernemen, zodat de gymzaal 
geen belemmering meer vormt voor een optimaal gebruik van de ruimte in relatie tot de 

gewenste voorzieningen,

en gaat over tot de orde van de dag.

Ook deze motie is aangenomen. Ook deze motie bevat een opdracht voor het college, die min of 
meer aansluit op de opdracht aan het college “om met Schoolbestuur en Meerleven in gesprek te 
blijven om zodanig die functies te realiseren dat uitbreiding met gemeenschappelijke 
voorzieningen mogelijk blijft”.
Oftewel, het realiseren van een MFA in het gebied van het “Katholiek Ensemble” is, wat ons 
betreft, nog niet helemaal van de baan, maar wel in de eerder voorgestelde vorm met inhoud. 

(Zie voor vervolg volgende pagina)

Wist U dat…

.... zowel de Gemeenteraad, als elk van de drie raadscommissies (Middelen, Samenleving en 
Grondgebied) één keer per maand vergadert?

… de fractieleden tenminste twee keer per maand bij elkaar komen, een keer ter voorbereiding op 
de commissievergaderingen en een keer ter voorbereiding op de raadsvergadering?

… de raadsvergaderingen te beluisteren zijn via de lokale omroep AB Radio, op 105.8 FM?

… de raads- en commissievergaderingen in principe openbaar zijn?

… de fractie de maandag voor de commissievergaderingen samen met belangstellende 
partijleden (= ‘brede fractie’) de agenda’s van de aanstaande commissievergaderingen doorneemt 
en over belangrijke onderwerpen op de agenda’s van gedachten wisselt? 

… de fractie eveneens vergadert op de maandag voorafgaand aan de donderdag waarop de raad 
vergadert?

… de fractie de overige maandagavonden reserveert voor werkbezoeken aan en gesprekken met 
(maatschappelijke) organisaties, stichtingen en verenigingen?



De meerwaarde van een echt multifunctionele accommodatie staat voor de CDA-fractie nog 
steeds buiten kijf. Maar realisatie en exploitatie ervan kan helaas niet tegen elke prijs. 

Nogmaals, wij betreuren het zeer dat we het proces van realisatie en exploitatie van de 
voorgestelde MFA hebben moeten stopzetten, maar onder de huidige omstandigheden was het 
onverantwoord hiermee door te gaan. Tot slot hopen we dat alle betrokkenen en belanghebbenden 
nu opnieuw met elkaar om de tafel zullen gaan om te spreken over behoud en bundeling van de 
verschillende maatschappelijke functies in Bennebroek. 

Michael Schnackers

Over de seniorenwoningen in Vogelenzang    
en de kunststofinzameling                                                    

Al geruime tijd wordt er gewerkt aan de plannen voor de bouw van 37 nieuwe seniorenwoningen 
aan de Deken Zondaglaan – Teylingerweg in Vogelenzang. Deze woningen, verdeeld over drie 
appartementengebouwen, zullen in de plaats gaan komen van de 14 huidige seniorenwoningen, 
die niet meer aan de eisen van deze tijd voldoen.

Op 23 februari jl. vond er een informatieavond plaats in het Dorpshuis. Bovendien konden er tot 12 
maart zienswijzen worden ingediend op het voorontwerp-bestemmingsplan.

Tijdens de vergadering van de commissie Grondgebied op 18 juni en de raadsvergadering van 25 
juni stond het onderwerp “Ontwerp bestemmingsplan Deken Zondaglaan – Teylingerweg” ter 
bespreking op de agenda. Er werd de raad gevraagd een beslissing te nemen over het opnieuw ter 
visie leggen van dit bestemmingsplan.
De discussie spitste zich toe op 2 onderwerpen: bouwhoogte en parkeren. 
De bouwhoogte zal nu variëren tussen de 9,5 en 10,5 meter, terwijl er in het ruimtelijk kader uit 
2007 nog sprake was van 9 meter. Enkele fracties, waaronder het CDA, hadden toch wel wat 
moeite met deze gang van zaken.
Ondanks een uitbreiding van 29 naar 34 parkeerplaatsen vond de CDA-fractie dat er toch gekeken 
moest worden naar verdere uitbreiding.
In een door de VVD opgestelde motie werd het college opgedragen geen rek meer toe te staan in 
de bouwhoogte en zich in te spannen voor een uitbreiding met nog eens 5 parkeerplaatsen. Met 
steun van de CDA-fractie werd deze motie aangenomen.

Uiteindelijk ging de raad unaniem akkoord met het ter visie leggen van het ontwerp-  
bestemmingsplan. Op aandringen van de CDA-fractie zal de tervisielegging slechts ten dele tijdens 
de zomervakantieperiode plaatsvinden.

Kunststofinzameling
Volgens landelijke afspraken moeten gemeenten er vóór 1 januari 2010 voor zorgen dat ook
kunststofverpakkingen afkomstig uit huishoudens gescheiden worden ingezameld, of via
nascheiding uit het huishoudelijk afval worden verkregen. Dit geldt dus ook voor de gemeente 
Bloemendaal.

Op basis van de resultaten van enkele experimenten in andere gemeenten heeft het college van 
Burgemeester en Wethouders besloten de vanaf 1 januari 2010 verplichte gescheiden inzameling 
van kunststofverpakkingen te laten geschieden door kunststofverpakkingen maandelijks huis-aan-
huis in zakken in te zamelen. 

(Zie voor vervolg volgende pagina)



In september 2009 zal de grote landelijke promotiecampagne, die in februari en maart 2009 via 
televisie en ABRI’s is gevoerd, worden herhaald. De gemeente Bloemendaal zal zich hier bij 
aansluiten. Tevens zullen de inwoners via een mailing worden geïnformeerd. 

De inzameling zal waarschijnlijk in oktober starten en na één jaar geëvalueerd worden.

Tijdens de vergadering van de commissie Grondgebied op 23 juni jl. is er over dit onderwerp 
gesproken. De commissieleden gaven unaniem een positief advies.

André Burger

“Ja, ik vind het echt leuk”; Margreet Verkaik 
over het eerste halfjaar als raadslid                

In editie 1 van ‘Nieuws uit de fractie’ heb ik mij aan u voorgesteld als nieuw gemeenteraadslid, 
namens het CDA, voor de gemeente Bloemendaal, afgevaardigd uit Bennebroek. Inmiddels is het 
eerste halfjaar voorbij! Het is voorbij gevlogen. Want wat komt er veel op je af als je als echte 
nieuweling in de Raad terecht komt! In dit geval was het natuurlijk nog eens een heel bijzondere 
situatie, voor iedereen, want hoe zou dat nu gaan na de fusie tussen Bennebroek en 
Bloemendaal?

Voor zover ik nu kan zeggen: het gaat heel goed. Mij is vooral opgevallen dat iedereen zich ‘met 
een open oog en een luisterend oor’ op alle kernen richt. Vanuit de Gemeente werd bijvoorbeeld 
op 29 januari een excursie georganiseerd langs en door alle 5 kernen van onze gemeente, te 
weten Bloemendaal, Overveen, Aerdenhout, Vogelenzang en Bennebroek. Daar werd door veel 
raadsleden gebruik van gemaakt en het gaf een heel goed beeld van de gemeente en de zaken 
die her en der spelen.

De meest gestelde vraag aan mij is: “Zeg, je zit nu in de Gemeenteraad en vind je dat nou echt 
leuk?” Ja, ik vind het echt leuk, maar het is natuurlijk veel meer dan leuk. Het is interessant, 
leerzaam, maar vooral benadert het mijn motivatie voor de kandidaatstelling vorig jaar. Want het is 
inderdaad zo dat je op deze manier nog meer betrokken bent bij je woonomgeving en daaraan een 
steentje kunt bijdragen. Hoewel je ook teleurstellingen te verwerken krijgt en soms te maken hebt 
met een strijd tussen hoofd en hart.

Volgende keer meer over Oosteinderpolder
Er is nog een ander onderwerp, waarover ik u graag informeer: De Oosteinderpolder. Daarvoor 
zijn er plannen om er een jachthaventje aan te leggen. De CDA-fractie heeft inmiddels een bezoek 
gebracht aan het gebied en een presentatie gekregen. Bij de plannen voor dit gebied is ook de 
Gemeente Hillegom betrokken, die op 1 juli een informatieavond heeft gehouden. In een volgende 
editie van ‘NIeuws uit de fractie’ zal ik u hierover meer vertellen.

En wat heb ik verder zoal beleefd? Ik werd uitgenodigd om te komen praten bij het CDA 
Vrouwenberaad, waar het thema van de bijeenkomst was: Vrouwen en besturen. Het was een 
aangename gedachtewisseling.

Voor mij persoonlijk betekent dit alles, dat ik op deze manier al heel veel mensen heb mogen 
ontmoeten. 

Tot slot, Als CDA-fractie hopen wij steeds ‘een open oog en luisterend oor’ voor u te mogen zijn. 

Margreet Verkaik-Vernooij



CONTACTGEGEVENS FRACTIE

Anne-Marie Soeteman-Wolf, (fractievoorzitter en lid Commissie Bestuur & Middelen) 
Dahlialaan 36, 2111 ZP  Aerdenhout. 
Tel.: 023 - 524 51 25, e-mail: amwolf@wolfadvocaten.nl

André Burger, (lid Commissie Grondgebied en voorzitter Commissie Middelen)
Deken Zondaglaan 110, 2114 EE  Vogelenzang. 
Tel. 023 - 584 80 64, e-mail: andre.burger@waternet.nl

Margreet Verkaik-Vernooij (2e lid Commissie Grondgebied) 
Krakeling 60, 2121 BN  Bennebroek. 
Tel.: 023 – 558 18 57, e-mail: verkaik.margreet@tiscali.nl

Michael Schnackers (lid Commissie Samenleving)
Bos en Duinlaan 2 M, 2061 VP  Bloemendaal. 
Tel.: 06 - 49 90 46 34, e-mail: mjtmsch74@gmail.com

TOT SLOT

Kijk voor meer informatie van en over het CDA in 
Bloemendaal op de website:  

http://bloemendaal.cda.nl

Wilt u als CDA-lid meepraten over lokale kwesties, kom dan eens naar een 

vergadering van de ‘brede fractie’. De ‘brede fractie’ vergadert de 
komende maanden op: 31 augustus, 28 september, 2 november en 30 
november, normaliter vanaf 20.00 uur, in de Grote Commissiekamer op het 
Gemeentehuis. U bent van harte welkom!

De fractie is voorts aanwezig op de zg. dorpskernborrels, die het 
bestuur van CDA Bloemendaal heeft georganiseerd, op 24 september in 
Bloemendaal (voor Bloemendaal, Overveen en Aerdenhout) en op 14 oktober 
in Bennebroek (voor Bennebroek en Vogelenzang)
Voor meer informatie over deze borrels kunt u zich wenden tot de voorzitter 
van het bestuur: mw. Atti Noordhof, tel. 023-5241954, of e-mail:
atti.noordhof@planet.nl

DE GEHELE FRACTIE WENST U EEN FIJNE 
ZOMER(VAKANTIE) TOE EN HOOPT U NA HET 

ZOMERRECES WEER TE MOGEN ONTMOETEN OP EEN VAN 
DE VELE CDA-BIJEENKOMSTEN! TOT DAN! 
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